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DAGSORDEN 
 

EMNE: Skolebestyrelsesmøde 

SKOLE / INSTITUTION: Søndersøskolen  

MØDEDATO: 18. august 2021, kl. 17.30-20.00 

DELTAGERE: Mikkel Brunse, Helle Moss Owen, Jørgen H. Rasmussen, Lis-

beth D. Korsgaard, Maria Øxenberg, Per Ottosen, Tina Beck 

Larsen 

Karin Kurtzweil, Dennis Hermansen 

Jan Møller-Iversen, Dorte Christensen 

Elevråd XX XX. 

 

FRAVÆRENDE: Med afbud:  

Uden afbud: Elevrådsformanden 

ORDSTYRER: Lisbeth K. 

  

UDARBEJDET AF: Jan Møller-Iversen, Lisbeth Korsgaard og Maria Øxenberg 
  

Dagsorden: Referat: Bilag: 

264- 

Godkendelse af referat fra 15/6 

  

Orienteringspunkter:   

265- 

 Elevrådet – velkommen til nyvalgt for-

mand. 

Følgende elever er valgt mandag; 

Formand Jeppe 7.c, 

Næstformand  Jeppe 5. 

 

266- 

Orientering om afvikling sommerferien 

i SFO. 

Generel orientering af opstart af skole-

året mv. 

Vi er kommet godt igennem sommeren. Mellem 

25 – 50 elever har været tilmeldt SFO – også 

børn fra andre skoledistrikter. Der var ingen  

syge børn eller personaler. 

Rengøringen på afdel. No. Har gennem somme-

ren været mangelfuld, og er det fortsat, men der 

er taget aktion. 

0.kl er kommet godt i gang. Nogle vanskelighe-

der ved opstart SFO pga måden at tilmelde sig på. 

Pt. har vi ca. 100 børn i klubben. 

Indtryk at opstarten for personalet også har været 

planlagt fint. Der har været mulighed for forbere-

delse og fokus på kerneopgaven, tid til planlæg-

ningen af skoleåret. 

Branden i klub: Taksator har været på besøg, der 

tages tilbud hjem, men fortsat usikkerhed, om det 

bliver renoveret. Vi har bekymring i forhold til 

masterplanen. Skolens ønske er, at den bibehol-

des, da klub på en anden matrikel end skolen har 

et andet positivt miljø – det bliver ikke blot en 

forlængelse af skoledagen. Skb. kan være bekym-

rede for at hvis processen omkring renoveringen 

trækker i langdrag, at klubben kan miste børnenes 

interesse for stedet. 

Skolebestyrelsen giver deres mandat til, at vi må 

arbejde på at få det genopbygget.  

Corona påvirkning på SFO elevantal? En del fra 

1.kl?( medbringe tal næste gang) 
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267- 

Multisalen ønskes benyttes til testcenter 

og vaccinested   

Krisestaben har inddraget Multisalen til testcen-

ter. 

Vi har problematiseret dette, da der dermed ikke 

kan laves fællesskabsfremmende aktiviteter efter 

covid 19, samt fysisk aktiviteter for klubbens 

børn efter branden. 

Bestyrelsen udtrykker ærgrelse over beslytningen 

og håber at perioden bliver kortvarig. 

 

Der er indkaldt til møde om evaluering af proces-

sen. 

 

268- 

Personalesituationen 

Ansat ny naturfagslærer f/k, mat – Lene Jacobsen 

Vi har ikke ansat ny leder, men er i gang med at 

danne os et overblik over hvilke opgaver, der kan 

varetages af andre. Ansættelse sidst på kalender-

året – forestiller os en medarbejder, der kan noget 

med økonomi og andet administrativt arbejde ex. 

Aula. 

 

269- 

Projektsamarbejde med musikskolen 

Midler til fleksible og kreative rum  ”Creative 

Container ”.  Det opstilles 3 -4 containere, der 

kan benyttes som øverum til musik. Andre skal 

også kunne tilgå dem i fritiden.  

Placeringen endnu ikke fastlagt, men de er jo 

sjældent kønne. 

Vi deltager i en samarbejdsgruppe. 

Kombineres med ” udeskole” – sejl mellem dem? 

Indretning a la streetart – grafittiprojekt? 

 

270- 

IT-situationen 

Ser bedre ud – har lige modtaget 110 nye pc´er 

HP. 2 pc´er i elevernes skoletid.   

 

Drøftelsespunkter og evt. beslutning:   

271- 

Evt. høringssvar til Budget 2022 

Vi ser med stor tilfredshed på at der er afsat 4.mio 

ind i fællesskabspuljen. Der er lyttet til vores ind-

spark 

 

Børne – Unge området - anlæg 

Modernisering 2.mio. – Et meget lille beløb, når 

man tænker på modernisering til alle Nordfyns 

kommunes skoler og daginstitutioner. Vi kan være 

nervøse for beløbet til moderniseringspuljen – vi 

vil fx gerne have gjort noget ved vores indeklima.  

 

”Der er afsat 26 mio. til den nye specialinstitution 

i Søndersø – endnu ikke besluttet hvor, men vi vil 

gerne tages med på råd. Ved man, hvor langt man 

er i processen?   

  

Anerkender at det er positivt, at der bygges ny 

specialinstitutionen(skole), samt at børnehaven 

Birkemosen ”genbygges”. 

 

Børne – Ungeområdet 

Få midler til indsatsen for ordblinde – og talblind-

hed, men positivt at der er fortsat fokus på dette. 

. 
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Jan laver et udkast 

272 - 

Talepapir 

Mikkel har opdateret dette og har medinddraget 

cykelafsnit samt valg til skolebestyrelse. 

Udvælg slides afhængig af klassetrin 

 

 

273- 

Køleskabe i klasserne 

Personalet har talt om dette – vi skal bruge de 

gode vaner fra afdel. No og følge op på dette.  

Køleskabe til rådighed – i udskolingen ok med 

fælles kølekapacitet.  

Pæne og rene køleskabe, der er funktionelle – der 

skal være strøm til. Der er køleskabskapacitet til 

alle. 

  

 

274- 

Trafikkampagne 

Videoen om skolepatruljen har været lagt ud på 

facebook, den skal gøres tilgængelig igen og kan 

vises på forældremøderne.   

Det foreslås, at spørgsmål omkring cykling tages 

med på forældremøderne under debat. 

I talepapiret er nedskrevet skolebestyrelsens ambi-

tion på skolens elevers vegne. Vi forsøger at 

skabe en tryg skolevej for vores elever. 

”udeskole” er også en del af tryg ”transport” til og 

fra i forbindelse med aktiviteter dér. 

 

275- 

Nyt medlem til bestyrelsen – 3. sup. tak-

ker nej 

Vi venter til næste skolebestyrelsesvalg. 

 

 

 

276- 

Den nationale Trivselsmålinger – kort 

gennemgang 

Trivselsmåling lavet umiddelbart efter covid19 – 

derfor også konsekvenser på dette. Ikke så stor 

forskel på drenge og pigers svar. 

Vigtigste hvordan den enkelte klasse har det. 

Klasseteamet går ind og samarbejder med børnene 

om dette og hvordan man vil arbejde videre. Hvad 

forstår eleverne ved de pågældende spørgsmål? 

Man får snakket med hinanden om hvilke indsat-

ser, der skal i gang. Der tales med eleverne om, 

hvad der skal ske, så deres stemmer også bliver 

brugt/ hørt.  

Der påpeges behov for opmærksomhed for nogle 

af resultaterne og der ønskes en tilbagemelding på 

hvordan man vil arbejde med dette, hvordan får 

man det gode klassemiljø igen efter covid19. 

lt hen over skoleåret med trivsel. 

Om et par mdr tilbagemelding og besøg af vores 

AKT-pæd. vedr skolens arbejde med trivsel. 

Der er tillid til, at lærerne tager sig af målingen på 

en god måde. 

 

277- 

Princip om sammenlægning af klasser 

 

Der blev drøftet forskellige tilgange til et princip 

eller en drejebog for ledelsen.  

Enighed om at der ikke er behov for et princip, 

men at ledelsen skriver videre på det udkast, der 

allerede er lavet til en huskeliste/drejebog  

X 

 278-  

Evt. 

Aula – kommunikationsudvalg, der indkaldes til 

møde hvor dh også deltager 
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Opmærksomhed omkring skærmbrug i indskoling 

og SFO, Jan følger op.   

Dialogmødet – ny dato findes 

SF delte Flyers ud på første skoledag uden for 

skolens område. 

d.2/9 kick off-møde Børne-Ungepolitikken præ-

senteres på Torvet på Sø.skolen( medsende invita-

tionen til referatet.) 

 

 

Punkt til kommende møde: 

Antal tilmeldte i SFO – har Corona haft en indflydelse på elevtal?  

 

 

Næste skolebestyrelsesmøde: 06/10 2021 kl. 17.30 – 19.30: 


